
رئیس شورای ملی زعفران ایران:
ــق ــران ح ــت زعف ــش قیم افزای

کشاورزان است

محسن احتشام در مورد نقل قول از سخنان وی در رابطه با بازار
زعفران انتقاد کرد و گفت: افزایش قیمت منطقی و منصفانه زعفران را

همیشه حق مسلم کشاورزان زحمتکش میدانم.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از پیام خاوران، محسن احتشام با بیان اینکه من خود یک کشاورززاده
قایناتی و زعفرانکار هستم اظهار داشت: زندگی من از زمان کودکی
فارغ از هیاهوی شهرهای بزرگ در روستا و در میان گلهای زیبا

زعفران سپری شده است.

وی بیان کرد: همیشه این آرزو را در سر میپروراندم که آه سرد و
نگاه ناامید عجین شده با دستان خسته و انگشتان ترک خورده و صورت
آفتاب سوخته و چشمان به گود نشسته پدر و مادرم و دیگر کشاورزان
زحمتکش قایناتی را به امید فعالیت و حرکت به سمت فردایی بهتر
تبدیل کنم تا کودکان زعفرانکار دیروز مردان و زنان مدافع امروز
زعفران باشند و در سایه همدلی و هم صدایی زعفران ایران را جهانی
کنند تا حسرت دسترنج خود را برای کاشتن طلای سرخ بر دل نداشته

باشند .
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رئیس شورای ملی زعفران ایران ادامه داد: سخن من از ادعا گذشته و
به درک و درد رنج زعفرانکاران بدل شده چرا که با این مردم عجین و
بزرگ شدهام و سالها است که دل سوخته دفاع از زعفران ایران در سطح

بازارهای جهانی هستم.

احتشام بیان کرد: از این رو افزایش قیمت منطقی و منصفانه زعفران
را همیشه حق مسلم کشاورزان زحمتکش میدانم و سالیان سال است که از
دغـدغه حفـظ منـافع کشـاورزان و آورده دسـترنج آنهـا در جلسـات،

مصاحبهها و مکاتبات و نمایشگاههای سراسر جهان دفاع کردهام.

وی با بیان اینکه جای تاسف  است که سخنانم توسط بعضی افراد سهواً
یا به عمد تحریف شده است، افزود: تاکنون کسی سخنی از من درباره
کاهش قیمت زعفران یا نخریدن آن سراغ ندارد و گواه این ادعا حمایت

قاطع از طرحهای خرید زعفران توافقی بوده است.

رئیس شورای ملی زعفران ایران با بیان اینکه مخاطب صحبت اینجانب
کشاورزان و دسترنج زعفران آنها نبوده است گفت: بلکه اظهاراتم
درباره زعفران دپو شده در انبار سازمان تعاونی روستایی بوده است.

احتشام افزود: برای ثبات بازار و کمک به کشاورزان اعلام کردم این
زعفران که در انبار تعاونی روستایی مشهد دپو شده باید از طریق
بورس کالای کشاورزی عرضه شود تا لطمهای به ارائه محصول جدید
کشاورزان نخورد و نیاز صادرات و صنعت زعفران تا جمعآوری محصول

جدید تامین و بازار مدیریت و این زعفران صادر شود.

وی اظهار داشت: متاسفانه چنین به نظر میرسد که مسئولی که درباره
زعفرانهای دپو شده صحبت یا اشارهای دارد با حمله عدهای ناآگاه
مواجه میشوند در صورتی که رسالت اصلی شورای ملی زعفران دفاع از
منافع ملی، کشاورزان، حقوق مصرف کنندگان و حفظ جایگاه زعفران

ایران در جهان است نه خوش خدمتی برای منافع افراد خاص.

رئیس شورای ملی زعفران ایران گفت: زنجیره زعفران باید طبق
مولفههای اقتصاد مقاومتی به نفع زعفرانکاران و صنعت زعفران اصلاح

شود.

وی با بیان اینکه زعفران به عنوان یک ماده اولیه خط تولید در
خدمت اشتغال، ارزآوری و توسعه مناطق محروم زعفران کاری باید باشد
نه غیره  تصریح کرد: این روا نیست که با بیانصافی و عدم شناخت و
ــان و ــرمایهگذاران و کارآفرین ــه س ــا ب ــه واقعیته ــبردن ب ــی ن پ



صادرکنندگان این چنین توهین کرد.

احتشام یادآور شد: این رفتارهای ناپسند چه انگیزهای برای فعال
اقتصادی و کارآفرین و صادرکننده میگذارد و بهتر است همه صداقت
داشته باشیم و با مردم صادقانه سخن بگوییم تا تجربه تلخ بورس را

در زعفران شاهد نباشیم.
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